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Til: Østkredsens Klubformænd 
 Kredsbestyrelse, Øst 
 Kredsformænd, Syd og Nord 
 DOF kontor 
 
 
 
Referat for klubledermøde 3/2022 

Mødested:  Roskilde OK´s Klubhus, ”Nordpilen”, Bjældevej 20, 4000 Roskilde. 

Mødedato/tid: Mandag d. 7 november 2022, kl. 17:30 - 21:30. 

Mødeindkaldte: Repræsentanter fra alle klubber i Østkredsen – ikke nødvendigvis klubformændene. 

Spisning: Mødet blev indledt med spisning. Den egentlige dagsorden begyndte kl. 18:30. 

 

A. Formalia 
1. Registrering af fremmødte 

Østkredsens formand Torben Seir bød velkommen og fik forsamlingens godkendelse til at lade 
deltagerlisten gå rundt til tjek af deltagerne. Deltagerlisten er vedlagt som Bilag 1. 

2. Valg af referent. 
Søren Christensen/OK Skærmen havde lovet at tage referat. 

B. Efterårets klub – FIF Hillerød Orientering v/ formanden John Søndergaard 
John Søndergård gav en fin præsentation af klubben. 
I Hillerød Kommune er orientering en prioriteret idræt, og det giver nogle klare fordele. Bla. 
driver kommunen klubhuset Kompasset og giver tilskud til korttegning.  
Samarbejdet med kommunen er oparbejdet over mange år og det er vigtigt at få bygget et 
vidtforgrenet netværk op blandt kommunens medarbejdere. Det er ikke nok at kende 
hoveddøren. Indlægget er vedlagt som Bilag 2. 

C. Indlæg 
1. DOF’s formand Poul Mouritzen har ordet 

Poul indledte med at han blev valgt til posten i 2020 og fortsatte med denne præsentation. 
PM fremtog, at vores kort jo er vores idrætsplads, og derfor skal vi i klubberne søge tilskud til 
tegningen. 
PM gjorde opmærksom på at orienteringssporten på længere sigt vil løbe ind i problemer med 
hensyn til aldersfordelingen. 

Stikord fra spørgerunden:  
John/FIF: B&U-træning som klubsamarbejde. 
PM: Kan de store klubber være dynamo? 
Tim/THOK: Træk på pensionisterne, de kan måske også trække børnebørn med. Lad pengene 
arbejde, de skal ikke ligge på kistebunden.  
TS/østkredsen: Der mangler medlemmer i B&U-udvalget. 
John/FIF: Trenden går mod ”når du har tid” og det går lidt ud over deltagelsen på faste tider.  
Charlotte/Allerød OK: Kommer der et klimaoplæg fra DOF? 
TS/østkredsen: Mener der arbejdes på det – efterfølgende er følgende link modtaget fra DOF 
direktør Bo Simonsen: Bæredygtige stævner – Uddannelsesplatformen 

https://uddannelsesplatformen.com/2022/07/08/baeredygtige-staevner/
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2. FindVej og orientering om DOF’s Udviklingskonsulenter 
v/ DOF udviklingskonsulent Johanne Valbjørn Gydesen 

Johannes præsentation startede med information om hvad DOFs konsulenter kan: 
Være sparringspartnere til klubbernes frivillige. 
Arrangerer webinarer, som udbydes i O-service. 
Har oprettet Uddannelsesplatformen.com. Platformen er under opbygning og et kig på den ser 
lovende ud (for referentens regning). 
Herefter lidt om Findvej, hvor der er en ny struktur i arbejde. 
Det er tanken, at brugere udenfor DOF kan oprette sig mod betaling. 
Viden om Findvej i offentligheden skal styrkes. 
I nær fremtid vil projektejerne blive spurgt om hvilke projekter, der skal leve videre i den nye 
platform og med hvilke poster/baneforslag. 
Johannes præsentation er vedlagt som Bilag 3. 
Stikord fra spørgerunden: 
Tim/THOK: Det skal ikke bare være lette poster, der skal også være noget til DOF-medlemmer 
Niels/Søllerød/OK: Husk, at pælene skal være der og vedligeholdes 
Jan/FSK og Leif/Kildeholm OK: Kan Findvej kobles med geocaching? 

3. Ungdomsleder Workshop i Østkredsen – nye tiltag v/ DOF klubkonsulent Carsten Lausten 
Carsten præsenterede resultatet af den workshop, som blev afholdt i Søllerøds klublokaler d. 6. 
oktober. Præsentationen er vedlagt som Bilag 4. 
Hovedpunkterne fra workshoppen var at nytænke SkovCup, få etableret et forum for 
ungdomsledere på tværs af klubber og få ungdomsafdelingerne bemandet. 
Fra DOF kom forslag om at genoplive KUM og brug af Uddannelsesplatformen. 
Stikord fra spørgerunden: 
TS/østkredsen: SkovCup er jo kendt, så den kan vel gentages i ny forklædning? 
Leif/Kildeholm OK: Det er et skridt tilbage, vi skal finde ud af hvad problemet er. 
John/FIF: Spørg de unge, hvad de mangler. 
Tim/THOK: Fælles træninger initieret af de store klubber. 
John/FIF: Tilbød at være primus motor på klubsamarbejde om B&U-træning. 

D. Igangværende opgaver og aktiviteter  
1. Kredsdepotet – kort orientering 

TS/østkredsen: Behovet for udlån af materiel fra depotet er blevet mindre, klubberne har 
efterhånden selv det der skal bruges til stævnerne. 
Charlotte/Allerød OK: I forhold til traileren ved Allerøds klubhus arbejdes der på etablering 
af et skur. 
Mogens/Østkredsen: På sigt må det forventes, at depotet i Gentofte bliver opsagt og nyt skal 
findes (i Gentoftedepotet opbevares det elektroniske udstyr). 
Tim/THOK: Som tidligere foreslået: Honorer en lagerforvalter! 
John/FIF: Der findes fine løsninger i forskellige lagerhoteller. Adgang via nøgleboks. 
TS/østkredsen takkede for de fremførte forslag og lovede at arbejde videre på sagen. 

2. OrienteringsTeknik ØST – status 
 TS/østkredsen: Konceptet er velfungerende og er næsten i balance økonomisk. 
 Carsten/DOF: Kan en kombination af OTØ og Findvej måske støttes af Realdania? 
Tim/THOK: Lasse og Jonas vil gerne have forslag til om der skal være temaer, O-track med tid 
(konkurrence når du har tid). 
Leif/Kildeholm OK: Kan DOFs konsulenter etablere en spørgerunde? 
John/FIF: Kan OTØ blive lagt i mindre attraktive skove? 
Tim/THOK: Synes skovene er lukket for længe af kortholderne. 

https://uddannelsesplatformen.com/
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3. SportIdent.dk – ny hjemmeside 
Mogens/Østkredsen Gennemgik den nye hjemmeside med SportIdent og Østkredsens udlejning 
af SI-udstyr. Se - Sportident.dk. 
Siden er under opbygning, så mangler der noget, skal vi bare spørge Mogens. 

F. Generel information og eftersnak  

1. Terminslisten 2023 v/ Bjarke Sucksdorff 
Link: Langtidsterminslisten – Opdateret liste med ledige løb er vedlagt som Bilag 5. 
Placeringen af divisionsmatcherne blev diskuteret. Tidligere lå de 2 kvalifikationsløb i foråret og 
finalen i efteråret. Nu er 2. runden og finalen i efteråret, hvor der er mange stævner i forvejen. 
SM-stafet mangler i 2023. 

2. Sommerens og efterårets løb – ros og (ris) 
Johan/DSR: Ros til Farum for angivelse af længder – ikke kun tider – på banerne. 
Jan/FSK: Appellerer til, at posterne bliver på plads til alle er i mål 

H. Eventuelt  
Steen/Farum OK: hvorfor har vi stadig funktionen med at klubben skal godkende tilmeldingerne i 
O-service? Carsten Lausten har efterfølgende dykket net i årsag – Bilag 6. 
TS/Østkredsen: Vi (DOF) ser på det. 
Anders/Roskilde OK: Efterlyser kurser i banelægning og Condes. 
.Rolf/AMOK: Efterlyste samme til korttegning og rekognoscering. 
?: Hvad skal en kortfil til f.eks. et adventurearrangement koste? Det er oplevet, at arrangørerne 
finder kortene ad andre veje, hvis de synes, at filerne er for dyre. 

 
Mødet sluttede til tiden ���� 
 
 
 
 
Mødeplan 2023 
Dato Møde Mødested Emne  

Mandag d. 16. januar 19:00 Kredsbestyrelsesmøde 1/2023 Torben Seir -  

Mandag d. 30. januar 19:00 Klubledermøde 1/2023 OK Roskildes Klubhus Valg  

Mandag d. 13. marts 19:00 Kredsbestyrelsesmøde 2/2023 Amager OK’s Klubhus Organisering  

Mandag d. 22. maj 19:00 Kredsbestyrelsesmøde 3/2023 DSR’s Klubhus -  

Mandag d. 12. juni19:00 Klubledermøde 2/2023 OK Roskildes Klubhus -  

Mandag d. 23. oktober 19:00 Kredsbestyrelsesmøde 4/2023 Hos Bjarke Sucksdorff -  

Mandag d. 6. november 19:00 Klubledermøde 5/2023 OK Roskildes Klubhus -  

Mandag d. 4. december 19:00 Kredsbestyrelsesmøde 4/2023 Ikke fastlagt Afslutning  

 
 

 

 

 

http://www.sportident.dk/
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1LyHoX0G59DBK-30L8QOrX8SJSSfZQPRefUGX8alWlSU/edit?usp=sharing

